
Schriftelijke vragen ex. art. 36 RvO inzake Gevolgen van netcongestie voor bedrijvigheid

Aan het college van B&W
Groningen, 22 december 2023

Afgelopen woensdag 20 december lieten netbeheerders TenneT en Enexis weten dat er in West-Groningen en de 
stad Groningen geen nieuwe aansluitingen voor grootverbruikers meer mogelijk zijn door netcongestie. Dit stelt 
sommige bedrijven voor grote problemen als ze niet kunnen uitbreiden. Ook kunnen nieuwe bedrijven met een
grootverbruikersaansluiting zich niet vestigen in Groningen. Ook zullen veel bedrijven daardoor niet (verder) kunnen 
verduurzamen. Het college geeft aan dat netverzwaring pas in 2029 gerealiseerd zal zijn. De komende 6 jaar zitten 
we dus nog in deze situatie.

De fractie van D66 heeft daarom de volgende vragen aan het college:

1. Wat is de verwachte invloed van deze netcongestie op de economische activiteiten in de Gemeente 
Groningen?

2. Zijn er specifieke nieuwbouwplannen - op het gebied van woningbouw, maatschappelijke instellingen of 
bedrijven - die in het geding komen? Zoja, welke?

3. Gelden de te verwachten problemen alleen voor grootverbruikers of worden er ook op middenspanning en 
laagspanning problemen verwacht?

4. Welke maatregelen kan en zal de Gemeente Groningen nemen om de economische activiteit op peil te 
houden en liever nog te vergroten, ook in tijden van congestie?

5. Welke strategieën, naast congestiemanagement, gaat de Gemeente toepassen om bijvoorbeeld 
ondernemers te helpen om weer ruimte vrij te maken op het net?

6. Houdt de gemeente bij nieuwbouwplannen en vestigingsbeleid rekening met de energievraag van het 
initiatief en mogelijke verdrukking van andere activiteiten? Is daar een strategie voor?

7. Gaat de Gemeente Groningen aanpassingen doen in haar huidige bouwplannen en vestigingsbeleid en hoe 
verloopt de samenwerking met andere overheden, zoals buurgemeenten en provincies? Wordt er ook 
samengewerkt aan een vestigingsstrategie, gebaseerd op stroomverbruik?
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